
Weergave van de bezwaarcommissie. 
 
Afgelopen dinsdag 14 aug 2012 kwam de Commissie Bezwaar & Beroep van de gemeente 
Bloemendaal bijeen om te oordelen over de afwijzing van de gemeente van de HBS aanvraag voor 
Kunstgrasvelden 4 en 5. Behalve de commissie waren aanwezig Jacqueline de Haan, juriste van 
Bloemendaal, Dhr Westerhout, voorzitter en penningmeester van Exploitatiemij HBS en 
ondergetekende, als belangstellende uiteraard. Het was aardig van de commissie dat ik zelfs bij aan 
tafel mocht aanschuiven. De publieke tribune was dan ook wel heel erg leeg. 
Kort en goed: Er is door mij althans geen pijl op te trekken wat de commissie gaat doen. Zij was 
ontstemt over de onduidelijke archieven van de gemeente (er zijn blijkbaar verschilende aanvragen 
van april en juni 2011 van KG4 en 5 in de omloop), zij was ontstemt over de valse indruk van alleen 
maar groen rond de bestaande velden van HBS (een rapportage van Adrichem, met kleurenfoto's), 
alhoewel we weten dat daar gebouwen zijn neergezet (op de foto's zijn alleen groene beboste 
randen te zien, zonder enige bouwwerken). Volgens de commissie  had HBS gelijk met te stellen dat 
de bevolking groeit en HBS zouden dat dan niet mogen? Tenslotte beroept Bloemendaal zich op het 
oude bestemmingsplan, waarin ergens staat dat de natuurlijke uitstraling behouden dient te blijven. 
Ik weet  niet waar dat precies staat, maar de commissie  vond dat m.i. wat dunnetjes en wat selectief 
inkopen.  Misschien dat alles bijelkaar HBS het pleit wint. Zo niet, dan gaat HBS zeker door naar de 
Hoge Raad. ‘ 
Uitspraak over een week of vier, dwz rond medio-september.  
Afwachten dus...  
 
Rob Smit, werkgroep Milieu en samenleving van de buurtvereniging  Bloemendaal-Noord 
 


